
Příloha zápisu ze dne 20.6.2013 

Dobrý večer, pane děkane, 
 
připravili jsme několik otázek týkající se aktuálních témat jako je Studentský klub Z3, Kampus Albertov, Biocev a 
studijní záležitosti. Chtěli bychom Vás tímto požádat o jejich zodpovězení na nejbližším zasedání senátu. 
 
S pozdravem 
 
za SKAS David Hurný 
 

1. Klub Z3 

Jaký je současný stav tohoto projektu?  Jaká je odhadovaná cena podle projektové dokumentace? Je fakulta povinna 

se řídit při vybavovaní těchto prostor projektovou dokumentací? Kopíruje současný návrh klubu opravdové potřeby 

studentů a  zaměstnanců fakulty, nebo jde jen o výsledek architektonické studie?  Kam se přestěhuje sklad OVV? 

2. Kampus Albertov 

Budou při plánování Kampusu zohledněny potřeby studentů? Pokud ano, jakým způsobem a kdo se o to postará? 

Budou součástí nových budov také prostory určené pro výuku - ať už větší přednáškové sály (jako je to např. ve FgÚ 

v Krči), nebo menší seminární místnosti vhodné např. pro výuku jazyků (jako náhrada za současné prostory)? 

3. Fakultní logo 

Začátek diskuse byl ohlášen, co se bude v této problematice dít dál? 

4. Studijní agenda 

• Připravuje se nová Karolinka - bude zde také kapitola týkající se doktorského studia (požadavky jednotlivých 

oborových rad)? 

• Zabývalo se kolegium návrhem na zavedení motivačního stipendia pro začínající studenty doktorského studia, 

kteří ukončili magisterský stupeň s vyznamenáním? 

• Chystají se nějaké změny v systému výuky cizích jazyků na fakultě, případně kdy je v plánu se tomuto problému 

věnovat? 

• Jaké je průběžné zhodnocení projektu STARS, co se týče srovnání výsledků běžných studentů a studentů 

STARS (např. z hodnocení oborových rad)? Jakým způsobem motivovat studenty běžného doktorského studia? 

Cílem bylo na fakultu přilákat talentované lidi z jiných vysokých škol, v současnosti jsou však podmínky tohoto 

projektu “utvářeny” na míru studentů z daných skupin z magisterského studia - jaká je vize fakulty v tomto 

směru? 

• Uvažuje se o zavedení opatření děkana k hodnocení studentů doktorského studia, jak předjímá SaZŘ UK čl. 8 

odst.3? 

5. BIOCEV 

Jaký je momentální stav projektu? Byly dohodnuty závazky fakulty po vypršení financování projektu? Jakým 

způsobem se bude řešit financování provozních nákladů ve vztahu k fakultě? 
 


